

Terms & Conditions

"This is a third-party website/application, owned and operated by an independent party over which Emirates NBD (the "Bank") has no control ("Third Party Website"). Any link you make to or from the Third-Party Website/Application will be at your own risk. Any use of the Third-Party Website/Application will be subject to, and any information you provide will be governed by, the terms of the Third-Party Website/Application, including those relating to confidentiality, data privacy and security.

'Thriwe' is a platform for the display and booking of various lifestyle offers extended to UAE Nationals, and the Bank is not selling or offering any of these products and services directly. The Bank does not act as express or implied agent of 'Thriwe' and is merely providing access to the booking engine and payment gateway services and does not earn any fee by hosting this website/application.

The Bank is not in any way associated with the owner or operator of the Third-Party Website/Application or responsible or liable for the goods and services offered by them or for anything in connection the Third-Party Website/Application. The Bank does not endorse or approve and makes no warranties, representations or undertakings relating to the content of the Third-Party Website/Application.

The Third-Party Website/Application may also contain links to third-party web sites which are not directly owned, controlled and/or managed by the Bank. Any such third-party web sites are independently managed and maintained by such third-party corporations or individuals. The Bank does not control those linked third party web sites. The Bank does hold no responsibility to any loss and/or damage caused by using any third-party web sites that are linked to Third Party Website.

The Bank shall not be responsible or liable for any damage, loss, or any other consequences arising from or in connection with any access to, or use of the Third Party Website/Application, or the inability to access or use the Third Party Website/Application and any system, server or connection failure, error, omission, interruption, delay in transmission or computer virus arising directly or indirectly from or relating to your access to the Third Party Website/Application.

The Bank offers links to the Third-Party Website/Application for your convenience only, and we do not expressly recommend the use of this website, any products and / or services appeared on and / or offered by this website/application.

If you proceed, any purchase of a product or service can only be made using a code provided by the Bank.

The Customer's discretion is advised in this regard."

الشروط والأحكام

هذا موقع/تطبيق تابع لطرف ثالث، يملكه ويديره طرف مستقل ولا يملك بنك الإمارات دبي الوطني ("البنك") أي سيطرة عليه " ("الموقع الإلكتروني للطرف الثالث"). أي رابط تقوم بإنشائه إلى أو من موقع/تطبيق الطرف الثالث سيكون على مسؤوليتك الخاصة. سيخضع أي استخدام لموقع/تطبيق الطرف الثالث، وستخضع أي معلومات تقدمها لشروط موقع/تطبيق الطرف الثالث، بما في ذلك تلك المتعلقة بالسرية وخصوصية البيانات وأمنها

هي عبارة عن منصة لعرض وحجز عروض نمط الحياة المختلفة المقدمة لمواطني دولة الإمارات العربية المتحدة، ولا يقوم "Thriwe" وهو يوفر فقط "Thriwe" البنك ببيع أو تقديم أي من هذه المنتجات والخدمات بشكل مباشر. لا يعمل البنك كوكيل صريح أو ضمني لـ إمكانية الوصول إلى محرك الحجز وخدمات بوابة الدفع ولا يكسب أي رسوم من خلال استضافة هذا الموقع/التطبيق

لا يرتبط البنك بأي شكل من الأشكال بمالك أو مشغل موقع/تطبيق الطرف الثالث ولا يكون مسؤولاً أو مسؤولاً عن السلع والخدمات التي يقدمها أو عن أي شيء يتعلق بموقع/تطبيق الطرف الثالث. لا يؤيد البنك أو يوافق ولا يقدم أي ضمانات أو إقرارات أو تعهدات فيما يتعلق بمحتوى موقع الويب/التطبيق الخاص بالطرف الثالث

قد يحتوي موقع الويب/التطبيق الخاص بطرف ثالث أيضاً على روابط لمواقع ويب تابعة لجهات خارجية لا يملكها البنك و/أو يتحكم فيها و/أو يديرها بشكل مباشر. تتم إدارة وصيانة أي مواقع ويب تابعة لجهات خارجية بشكل مستقل من قبل شركات أو أفراد تابعين لجهات خارجية. ولا يتحكم البنك في تلك المواقع الإلكترونية المرتبطة بالأطراف الثالثة. لا يتحمل البنك أي مسؤولية عن أي خسارة و/أو ضرر ناتج عن استخدام أي مواقع ويب تابعة لجهات خارجية مرتبطة بموقع ويب خاص بطرف ثالث

لن يكون البنك مسؤولاً عن أي ضرر أو خسارة أو أي عواقب أخرى تنشأ عن أو فيما يتعلق بأي وصول إلى أو استخدام موقع/تطبيق الطرف الثالث، أو عدم القدرة على الوصول إلى موقع/تطبيق الطرف الثالث أو استخدامه. التطبيق وأي فشل في النظام أو الخادم أو الاتصال أو خطأ أو إغفال أو انقطاع أو تأخير في الإرسال أو فيروس كمبيوتر ينشأ بشكل مباشر أو غير مباشر من أو يتعلق بوصولك إلى موقع الويب/التطبيق الخاص بالطرف الثالث

يقدم البنك روابط لموقع/تطبيق الطرف الثالث لراحتك فقط، ونحن لا نوصي صراحةً باستخدام هذا الموقع أو أي منتجات و/أو خدمات تظهر على و/أو يقدمها هذا الموقع/التطبيق

إذا قمت بالمتابعة، فلا يمكن إجراء أي عملية شراء لمنتج أو خدمة إلا باستخدام الرمز المقدم من البنك

و يُنصح بتقدير العميل في هذا الصدد